

Title (en)

Grip for an exercising apparatus.

Title (de)

Griff für Übungsgeräte.

Title (fr)

Poignée d'exerciceur.

Publication

**EP 0267827 A1 19880518 (FR)**

Application

**EP 87402301 A 19871015**

Priority

FR 8614444 A 19861017

Abstract (en)

[origin: US4836537A] The present invention relates to the handle for an exercise device, in the general shape of an open C including a rigid half hoop with a fixation member at one end for the ends of one or more resilient resistant members or straps and, at the other end, a short bar the central portion of which extends substantially through the fixation member. This handle for an exercise device allows connection of two handles by an intermediate bar in back to back relation and use of the handle as a hooking device about the lower limbs of the user.

Abstract (fr)

La présente invention concerne une poignée d'exerciceur. Cette poignée a une forme générale en C ouvert et comporte un demi-arceau rigide (1) avec, à une extrémité, un organe (11) de fixation de l'extrémité du ou des sandows (8) organes élastiquement résistants analogues ou sangles et, à l'autre extrémité, une barre courte (2) dont la perpendiculaire au centre passe sensiblement par l'organe de fixation ci-dessus. Cette poignée d'exerciceur permet d'associer deux poignées par une barre intermédiaire telle que (16), de les associer dos à dos, d'utiliser la poignée comme moyen d'accrochage sur les membres inférieurs.

IPC 1-7

**A63B 21/00; A63B 21/02**

IPC 8 full level

**A63B 21/055 (2006.01); A63B 23/12 (2006.01)**

CPC (source: EP US)

**A63B 21/0004 (2013.01 - EP US); A63B 21/00043 (2013.01 - EP US); A63B 21/0552 (2013.01 - EP US); A63B 21/4017 (2015.10 - EP US); A63B 21/4035 (2015.10 - EP US); A63B 21/00065 (2013.01 - EP US); A63B 21/0557 (2013.01 - EP US)**

Citation (search report)

- DE 698210 C 19401104 - ALBERT HAHNER
- EP 0020903 A1 19810107 - AUTOFLUG STAKUPRESS GMBH & CO [DE]
- DE 2100873 A1 19720727
- DE 2042874 A1 19720330
- DE 3309620 A1 19840927 - BODRY GERHARD
- DE 130173 C

Cited by

CN107185181A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0267827 A1 19880518; FR 2605232 A1 19880422; FR 2605232 B1 19890519; US 4836537 A 19890606**

DOCDB simple family (application)

**EP 87402301 A 19871015; FR 8614444 A 19861017; US 10758787 A 19871013**